Unit 9 Welcome to join our club!

（第二课时 教学设计）
一、教材分析

1. 教学内容

本课时系教材《英语基础教程》（1）第九单元的第二课时，包括Reading and writing部分，具体内容为：阅读关于加入学校俱乐部益处的短文，能够读懂短文所描述的内容，理解关键词汇与短语的意义，能仿照短文写出加入学校某俱乐部的益处。

2. 教学重点、难点

（1）教学重点

学习描述加入俱乐部要求及俱乐部活动的词汇与短语；读懂关于加入俱乐部益处的短文；能够读懂短文所描述的内容，理解关键词汇与短语的意义；仿照短文写出加入学校某俱乐部的益处。

（2）教学难点

仿照短文写出加入学校某俱乐部的益处。

二、教学目标
1. 知识目标

（1）学习描述加入俱乐部要求及俱乐部活动的词汇与短语，如：

active, campus, improve, experience, hobby, enrich, develop

make sth./sb. + adj., on campus, need to do sth., in need, take part in, fulfill goals, play an instrument, enjoy delicious food, invite sb. to do sth., at the same time

（2）学会并能套用短文中描述加入俱乐部要求及俱乐部活动的句型，如：

If you want to …, you need to …

One way to fulfill the goals is to …

If you join /come to … Club/Organization, you will/can …

Do you want to …? … is your best choice.

… clubs can lead you to …

You’ll improve your skill of …

You’ll experience the pleasure of …

2. 能力目标

（1）能读懂关于加入俱乐部益处的短文。

（2）能读懂短文所描述的内容，理解关键词汇与短语的意义。

（3）能仿照短文写出加入学校某俱乐部的益处。

3. 情感目标

（1）让学生掌握描述加入学校某俱乐部好处的思路与方法，培养学生参与校园活动的积极态度。

（2）培养学生在日常生活中运用英语的习惯，提高他们对英语学习的兴趣。

三、教学步骤

Step One Lead-in

1. Ask Ss to work in pairs on asking information about joining the clubs which they have completed in their homework of last period. Shows the sentence patterns on PPT.
I’d like to …





I’m crazy about …

What club are you going to join?

What activities do you have in …?

We have … / You’ll have many chances to …

What are the qualifications for …?

The club is open to anyone interested in …

How much is the membership?

It’s free.

How can I join it?




You need to …
（设计意图：检查上一课时布置的作业，复习所学词汇与句型。）

2. Activity 7. Tick and think. 
Instruct Ss to think about the best way to make friends and write them down on the blackboard. Ss do Activity 7 and choose the best way from these ways.

（设计意图：让学生对交友的最佳方式进行思考和总结，为阅读任务的完成做准备，同时培养学生的归纳能力。）
Step Two Reading and writing

1. Activity 8. Read, circle and underline.
1) Ss go through the text in Activity 8 quickly, mark the new words. Write the new words on the blackboard. Ask Ss to read aloud and try to understand the meaning of these words, explain them if necessary.

make sth.+ adj., need to do sth., active, campus, make friends with sb., in need, take part in, fulfill goals, improve, play an instrument, experience, by oneself, enjoy delicious food, invite sb. to do sth., at the same time, lead sb. to …, hobby, enrich, develop
1 make sth./sb. + adj. 
eg. The news made him very happy.
   He made it clear that he objected.
2 make friends with sb. 
eg. He made friends with an old fisherman.
   She finds it hard to make friends with other children.
3 take part in: to be involved in something; participate
eg. How many countries took part in the last Olympic Games?
   They will take part in the discussion.
4 fulfill an aim/a goal/an objective, etc.
eg. They are discussing how to fulfill their political goals.
   They work hard to fulfill their dream.
5 improve
eg. I hope my French will improve when I go to France.
   You could use the money for improving your home.
6 enrich
eg. Education can greatly enrich your life.
   The study of science has enriched all our lives.
7 experience
eg. We had never experienced this kind of holiday.

   Everyone experiences these problems at some time in their lives.

（设计意图：先就短文内容有一整体印象，扫清生词障碍，为理解短文内容做准备。）
2) Ask Ss to read the text, underline benefit about joining clubs. Instruct Ss to list the benefits with different clubs.

	Student Band Club   Cooking Club
Volunteer Organization   Computer Club 


You’ll improve your skill of playing a music instrument and make many new friends.（Student Band Club）

You will experience the excitement of making flash all by yourself. (Computer Club)

You will experience the pleasure of cooking. (Cooking Club)

You can help people in need and make many friends at the same time. (Volunteer Organization)

Students’ clubs can lead you to different hobbies, enrich your social life and help you develop social skills. (Volunteer Organization)

（设计意图：了解短文大意，初步理解短文，能就所需信息搜索相关内容，培养学生搜索关键信息的阅读技巧。）
2. Activity 9. Read and choose. 
Ss read the text after the teacher and then do Activity 9.

（设计意图：通过完成阅读练习，检测对短文主要内容的理解程度。）
3. Activity 10. Think and replace.
Ask Ss to read the sentences in Activity 10 and tell the meaning of the italic words, then find these sentences in the text and complete the Activity 10.
（设计意图：通过对关键词汇与短语的替换练习，进一步理解这些词汇与短语的意义。）

Step Three Production

Choose one club from the clubs in Activity 1. Instruct Ss to write down the benefits for joining the club according to the text in Activity 8, using the following patterns. Then ask Ss to tell the benefits of this clubs to the class.

	Cooking Club
 Reading Club  Art Club  Sports Club  Computer Club
 English Club


If you want to …, you need to …

One way to fulfill the goals is to …

If you join /come to … Club/Organization, you will/can …

Do you want to …? … is your best choice.

… clubs can lead you to …

You’ll improve your skill of …

You’ll experience the pleasure of …

（设计意图: 学生以书面及口头形式描述加入俱乐部的益处，巩固并检测所学词汇与句型。）

Step Four Summary

Make a short summary of what Ss have learned in this period.

1. Key vocabulary: 

active, campus, improve, experience, hobby, enrich, develop

make sth.+ adj., on campus, need to do sth., in need, take part in, fulfill goals, play an instrument, enjoy delicious food, invite sb. to do sth., at the same time

2. Sentence patterns for talking about the benefits of joining a club.

If you want to …, you need to …

One way to fulfill the goals is to …

If you join /come to … Club/Organization, you will/can …

Do you want to …? … is your best choice.

… clubs can lead you to …

You’ll improve your skill of …

You’ll experience the pleasure of …

（设计意图: 总结回顾本堂课所学内容，加深印象。）

Step Five Homework

1. Copy and remember the vocabulary in the summary of this period.

2. Choose 3 clubs in Activity 1 and write down the benefits for joining the club according to the text in Activity 8, using the vocabulary and patterns in this unit.
3. Complete the part “Reading” in the workbook .

（设计意图: 课后进一步练习巩固本堂课所学内容。）

四、板书设计

	Phrases:

active, campus, improve, experience, hobby, enrich, develop

make sth.+ adj., on campus, need to do sth., in need, take part in, fulfill goals, play an instrument, enjoy delicious food, invite sb. to do sth., at the same time
	Sentence patterns:

If you want to …, you need to …

One way to fulfill the goals is to …

If you join /come to … Club/Organization, you will/can …

Do you want to …? … is your best choice.

… clubs can lead you to …

You’ll improve your skill of …

You’ll experience the pleasure of …


